



2020年11月8日

致：全体学生家长

有条件行动管制令及网上学习通告

基于政府宣布檳城将于11月9日(星期一)至12月6日(星期日) 实施有条件管制令 (CMCO)，因此本校将从11月9日至12月6日关闭。

2. 从11月9日开始，全体学生必须根据“班级时间表”出席网上学习，学生必须输入科任老师ZOOM ID和密码上课，科任老师的ZOOM ID和密码将由班导师发布在班级组群。第一节课是7:45am，每节课为35分钟，学生可提前5分钟下课。若学生有上连续两节课的科目，学生在第一节课后需退出，过后再登入继续上第二节课。

3. 校内年终考试将展延，并将根据国内疫情形势做出调整。

敬请家长们督促孩子上网学习。谢谢！

8 November 2020

To: Parents,

Notice of Online Teaching During Conditional Movement Control Order (CMCO)

Given the announcement of Conditional Movement Control Order (CMCO) which will commence from 9 Nov (Monday) till 6 Dec (Sunday), our school will close from 9 Nov to 6 Dec.

2. Starting from 9 Nov (Monday), all students must attend E-teaching lesson through ZOOM platform according to their class timetable. Students will key in subject teachers' ID and password. Form teachers will publish the ZOOM ID and passwords of all subject teachers in the class's group chat. The first lesson will start at 7.45 am. Each class period will last for 35 minutes; the following 5 minutes is allocated for the students to enter the next class. For back-to-back lesson, students will log in again after 35 minutes of lesson time.

3. The year-end examination will be postponed until further notice.

Parents, please make sure your children attend the E-teaching lessons punctually. Thank you.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长